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Jonas Patriksson Kastetvägen 23 

 

Uddevallas bästa pulkabacke 

 

Bakgrund/Motivering 

Vi saknar i området en riktigt bra och säker pulkabacke. Den som gjordes vid multiarenan 
är  ok, men väldigt kort vilket och inte särkilt brant, vilket inte tilltalar de äldre barnen 
eller tonåringar. Detta ser vi främst eftersom det finns en hel del "hemmagjorda" backar. 
Men dessa är ofta nära en väg, eller så slutar de i ett dike med stora stenar, och oftast finns 
det bara plats för en person som går upp eller som åker ner, vilket ökar risken för skador 
En längre och säker pulkabacke skulle tilltala alla i området. 

 

Förslag 

Om man går förbi vattenfallet ner mot stranden, så kommer det på höger sida (nedanför 
Kastetvägen 21) en backe som hade varit perfekt för ändamålet. 
Den är bred, lång och promenadvägen finns redan bredvid, vilket innebär att man inte 
behöver gå i backen för att komma upp och således riskerar man inte heller att bli pååkt av 
andra på väg ner. 
Nere vid stranden finns redan bord och bänkar, och området runt om kan lätt göras om till 
en riktigt bra grillplats där vuxna och barn kan samlas efter flera timmar i backen. 
 
Detta borde relativt lätt kunna ordnas genom att ta dit en grävmaskin som jämnar till. 
Fylle behöver inte ens köras dit eftersom man kan gräva ut från högersidan (sett mot 
vattnet) och lägga på vänstersidan för att få en backe som bara sluttar neråt, och inte åt 
sidan. 
Gör man detta kommer det även resultera i att det inte växer upp träd och växter som vi 
betalar någon för att komma och kapa ner. Vi kommer alltså i det långa loppet att spara 
pengar, samt att alla nutida och framtida barn/ungdomar kommer ha en pulkabacke som 
de gärna tar med sina kompisar till. 

 

Därför yrkar jag att stämman beslutar 

Godkänna motionen och se till att sätta samman en arbetsgrupp, så att vi på området får en 
av Uddevallas bästa pulkabackar. 

 
 


